
Ordinært styremøte
Torsdag 13. April 2023, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

68 2023 Godkjenning av innkalling V

Innkallingen ble godkjent med tommel opp.

69 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Rachel ble valgt som ordstyrer og Mads som referent, godkjent med tommel
opp.

70 2023 Godkjenning av referat V

71 2023 Orienteringer O

• Lederen har diskutert med Dagen@IFI angående et mulig liknende opplegg
på FI. De ønsker å ha et møte med oss, men dato er ennå ikke bestemt.

• Arrangementansvarlig har begynt å se på bachelorseremonien; mye må
delegeres.

• ELITE-representanten informerer om at det har blitt stjålet elektronikk
på SEF. I denne sammenhengen påpekes det at Studieinfo har sendt ut
e-post angående tyveri, og at dette har skjedd på Lillefy og muligens også
på CCSEs område.
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• PR: Fysiske medier rapporterer at Integralkonkurransen gikk veldig bra,
men at vi trengte noen ekstra folk som kunne stille opp på kort varsel.
Dette ble ordnet. Det skrives erfaringsrapport på dette. Det informeres
også om at genserprosjektet møtte en uforventet utfordring, og at arbeidet
på denne fronten fortsatt pågår.

• Nestleder har opprettet et Excel-ark for å skape oversikt over kostnadene
knyttet til Integralkonkurransen. De informerer også om at pengebruken
til FFU må bli strengere inntil videre, helt til vi har klar oversikt over
ekstra kostnader knyttet til master-seremonien. Det påpekes også at det
er billigere for FFU hvis alle transaksjoner skjer med bedriftskortet i stedet
for refusjon, med 3 kr per transaksjon, noe som utgjør en betydelig sum
over tid. I denne sammenhengen tilbyr PR: Fysiske medier å undersøke
muligheter for å bytte bank for å oppnå mer gunstige vilkår.

72 2022 Bachelor- og Masterseremoni O/D

Leder har laget en quick sketch med hva som må gjøres, får da ikke denne opp
på prosjektoren, så link sendes i FFU-chatten. Rask orientering om hva som bør
gjøres i April og hva som må gjøres i Mai. Ting som bør gjøres i April:

Leder har laget en rask oversikt over hva som må gjøres i forkant av Bachelor-
og masterseremoniene. I April bør vi:

1. Orientere studieadm. angående seremoniene, Dette tar arrangementan-
svarlig ansvaret for å gjøre.

2. Høre med Dag Magnus angående utlån av stoler til seremoniene dersom
det blir ute. Dette utgår da Dag Magnus ikke lenger har dette ansvaret.

3. Booke storefy, Kristian Birkeland, og Lillefy. Dette tar Leder ansvar for.

4. Booke Hilde lynnebakken som fotograf. Dette tar leder også ansvar for.

5. Bestille glass til drikke, dette prater Leder med KFU/Proton/Menageriet
om, (en av) de har visstnok mange glass.

6. Høre med SEF/RF om lydanlegg og opprigg. Det orienteres om at det
SEF har å by meg er Pelle sin soundbox, og det opplyses om at FysFor har
Høytalere, Mikrofon, og andre diverse å bidra med. arrangementansvarlig
tar på seg ansvar for å høre med RF-Regi.

7. Høre med FI om vi kan få mer støtte til masterseremonien. Leder tar på
seg ansvaret, og nevner dette på nestkommende instituttstyremøte.

8. Må sendes mail til diverse personer, e.g. Grete, Espen, Ilan, Susanne, etc.
om å holde taler. Dette tar leder ansvaret for.

9. Koordinere med Fysikkforeningen om grillfesten.

I Mai så bør vi:

1. Kjøpe inn Cider,

2. Legge inn rosebestilling.
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Det påpekes at taleholdere bør være avklart før invitasjon formelt sendes ut for
bachelor- og masterseremoniene, da de gjerne bør være tigjengelig på program-
met som helst skal være på invitasjonen. Nestleder melder seg til å holde tale
på vegne av avgangskullet, og instituttstyrerepresentant slenger seg gjerne med
på talen. Elite-representant melder seg til å høre med ELITE om noen derfra
vil holde tale. Det pågår også noe diskusjon rundt å ha separate seremonier for
ELITE og FA, uten noe tydelig konklusjon angående dette. Fordeler for dette
er bedre plass for begge to å ha med seg folk på møtene, men ulempene er en
større belastning på FFU, samt bekymringer om at det kan oppleves stusselig
for ELITE, da det anslås at rundt 10 forventes å få graden sin på det aktuelle
kullet.
fysfor-representant har for tiden vært opptatt med Origoball, og grillfest har
ikke vært prioritert, men dette skal forløpende diskuteres og planlegges av Fy-
sikkforeningen. De har per nå sikret eg Adnan, med betydelig større usikkerhet
rundt Pejman sin tilgjengelighet.
Dete foreslås også å dele ut pins med tilknytning til programmene, sammen
med roser ved seremoniene, et flertall avgangskullet synes dette høres stas ut.
Avgangskullet er også gira på å motta et diplom, men det er uklart om dette
fungerer bra for de som ikke forventer å få graden sin på normert tid.
Det er enighet om at Cideren som skal kjøpes inn er Grans cider. Sekretær satt
på dette ansvaret i fjor og kan kontaktes for et anslag på hvor mange skal kjøpes
inn.
Det informeres om at på de 15 som har meldt interesse ved aktuelt skjema for
bachelorseremonien ønsker i snitt å ta med seg 3 pers hver.
Det påpekes at studiadm foretrekker bachelor- og masterseremoniene ved fy-
sikkbygget vs. et Aud på Georg sverdrups hus, og det lures på hvorfor. Til dette
svares det at det er snakk om sentimental verdi, og at det egner seg bedre på
bilder som tas. Angående roser, så påpekes det at Elise gjorde dette i fjor, og
at hun antakeligvis husker fra hvem.
Det bør sendes en oversikt over bachelor- og master-seremoni til Studieadmini-
strajonen før helgen. Det er usikkert om bachelor- og master-seremoniene pågår
samtidig, og det påpekes at Hilde må prioritieres til master-seremonien.
Arrangementansvarlig skal høre med RF-regi hvor mye de tar for lydanlegg. Det
behøves gjerne også noe crew til gjennomføringen av bachelorseremonien, men
dette tas senere.

73 2022 Eksamensverksted O/D

På tirsdag var det et møte med Proton, KFU og Menageriet om å arrangere
eksamensverksted. En plan for tidspunkt og hvilke emner verkstedet skal dekke
ble lagt. Som vanlig har vi ansvar for å kjøpe brus. Eksamensverkstedet er
planlagt fra 23. til 25. mai, fra tirsdag til torsdag. Det er foreslått en rekke emner,
men vi må se an hvor mange vi klarer å få tak i for å holde eksamensverkstedet.
Vi foreslår at vi tar ansvar for følgende emner:

1. FYS3120

2. FYS3140

3. FYS1001
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4. FYS1105

5. STK-FYS1110

6. FYS1100

7. FYS2130

8. FYS2140

9. MAT1110

Promoteringen starter i begynnelsen av mai. Hver gruppelærer får et gavekort
på 300 kr. Vi kan også høre om studieadministrasjonen vil sponse oss i år.
Spørsmål: Er det helt og 100% bestemt at gruppelærerne får gavekort på 300
kr? Svar: Ja.

74 2023 Eventuelt O/D

0.1 Økonomi & Integralkonkurransen
Per nå er det kun FFU som har lagt ut penger. Vi må føre opp en oversikt slik
at vi kan fakturere MFU, og vi må finne nødvendig informasjon for å kunne
sende slik faktura. Spørsmål: Har PR:Fysiske medier lagt ut penger selv? Svar:
Ja, men ikke bare de. Alt må legges i refusjonsskjemaet med en kommentar om
at det gjelder Integralkonkurransen. Spørsmål: Er skjenkebevillingen betalt for?
Svar: Ja, den er betalt.

Vaskemaskin
Spørsmål: Refusjonsskjema for vaskemaskin? Svar: Ja, dette ordnes.

Mail fra produksjonsselskapet Monster
Produksjonsselskapet Monster(?) er snart i gang med opptak for en ny TV-
serie. De vil være på Rockefeller 2. mai, og de vil gjerne ha med vår forening. Vi
blir honorert etter antall personer som stiller opp, og arrangementet foregår på
kvelden fra kl. 17 til 21. Spørsmål: Er andre foreninger invitert? Svar: Ja, FysFor
er også invitert. Spørsmål: Blir deltakerne eller foreningen honorert? Svar: Det
er opp til oss, men vi blir honorert etter antall deltakere. En interessemåling
viser at flertallet er interessert. Vi gir beskjed om at vi er interessert.

Tyveri
Instituttet har sendt en e-post om tyverier og minner alle om å passe på eien-
delene sine.

Bordgrill
Kjøperen (instituttstyrerepresentant) må sjekke reklamasjonsreglene for bord-
grillen som ble ødelagt.
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0.2 Tips til FiO
Elias etterspør tips til FiO. Følgende blir foreslått:

• Celine fra ELITE skriver en spennende masteroppgave,

• Susanne Vifers,

• Noen fra kjernefysikk, med popvitenskapelig foredrag,

• Olav Sylliåsen,

• Lausse Clausen,

• Are Raklev,

• Anders Kvellestad.

75 2023 Møtekritikk
Ingen møtekritikk.

check-out kl 17:00

Navn på referent
Mads S. Balto
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